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Zápisnica č. 2 /2011 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 10.02.2011 v obradnej sieni Obecného úradu 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny , ospravedlnili sa E. Bartková, V. Bahýl 

 
Program  : 
   1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 
  3. Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2010 
      Záverečný účet, Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu 
  4. Inventarizácia obecného majetku. Zápis ÚIK  

              5. Smernica 1/2011 o zásadách nakladania s bytmi vo vlastníctve obce 
  6. Návrh VZN č. 1/2011 o zrušení OP  
  7. Projekt Monitorovací kamerový systém v obci a informácia o inštalovaní meračov   
      rýchlosti v obci 
  8. Delegovanie poslancov do Rady školy 
  9. Zriadenie komisie kultúry, športu a mládeže, zriadenie komisie pre tvorbu  
      a posúdenie VZN 
10. Plán zasadnutí pracovných porád a OZ 
11. Určenie platu  starostu a odmeny zástupcovi  starostu obce 
12. Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce,  
13. Žiadosť o prenájom verejného priestranstva  
14. Žiadosť o zmenu otváracích hodín prevádzky LaF 
15. Diskusia 

 16. Návrh uznesenia 
17. Záver 

 
K bodu 1: 
Pani starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva, srdečne privítala poslancov 
a občanov, oboznámila s programom rokovanie, ktorým sa toto zasadnutie riadili. 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: Ján Račko, Ján Brodiansky, Ján Beňo 
Za overovateľov: Alena Kubovská, Marián Kučera 
 
K bodu 2: 
Prednostka obce urobila kontrolu plnenia uznesenia z ustanovujúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené a uzn. 6 sa bude plniť 
priebežne.  
Poslanci sa 7.02.2011 zišli na pracovnej porade. Okrem toho, čo je programom dnešného 
rokovania sa zaoberali podaním projektu na výstavbu kanalizácie cez Mikroregión Zvolensko 
– Hučava, opravou vestibulu v kultúrnom dome, havarijným stavom plafónu v knižnici, 
havarijným stavom plynových kotlov v ZŠ, možnosťou zamestnať  cez UPSVAR za účelom 
prevencie a odstraňovania povodňových škôd  pracovníkov do pracovného pomeru na dobu 6 
mesiacov, s tým že 95 % nákladov hradí úrad práce a 5 % možno obec, alebo Povodie  Hrona. 
Ďalej splátkový kalendár Alexandrovi Berkymu, Družstevná 16, Zv. Slatina, na splatenie 
pôžičky, ktorá mu bola poskytnutá v minulom roku na opravu strechy po veternej smršti.  
Združenie Slatinka oslovilo OcÚ o možnosť dlhodobého prenájmu súčasnosti nefunkčného 
VO v časti Slatinka, ktoré by potom na vlastné náklady sprevádzkovali a udržiavali. 
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Vlastníci RD v okrajovej časti Boroviny –Krvavník – p. Koštialik, Risová, Klumpár, ktorí 
tieto využívajú ako rekreačné objekty – požiadali obec o výstavbu prístupovej cesty k týmto 
nehnuteľnostiam, preto že je navrhnutá v schválenom územnom pláne obce. 
Posalnci doporučili vyhovieť žiadostiam T. Heneša o sezónny prenájom verejnéjho 
priestranstva pri kat. kostole na predaj melónov v čase od júna do septembra, a prevádzke 
potravín LaF s.r.o., Cintoríndska cesta 10, Zv. Slatina zmenu otváracích hodín, ktoré pôvodne 
boli od 7:00 do 21: 00 h na prevádzkový čas od 14:00 h do 21:00 h.  
 
K bodu 3: 
Ekonómka obce predložila poslancom Hodnotiacu správu príjmov a výdavkov obce za rok 
2010, záverečný účet. V skratke zhrnula príjmy a výdavky podľa jednotlivých kapitol 
a položiek. Správy tvoria súčasť zápisnice. 
Hlavná kontrolórka predložila Stanovisko k záverečnému účtu, doporučuje schváliť výsledok 
hospodárenia za rok 2010 bez výhrad. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice. 
Ďalej kontrolórka obce predložila Správu o činnosti , ktorá tvorí prílohu zápisnice. 
 
K bodu 4:. 
Ekonómka obce predložila zápis Ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku inventarizácie 
obecného majetku k 31.12.2010. Zápis je priložený k zápisnici. 
 
K bodu 5: 
Pani starostka obce predložila aktualizovanú Smernicu o zásadách nakladania s bytmi 
v o vlastníctve obce, ktorou sa poslanci zaoberali na pracovnej porade a ich pripomienky sú 
v nej zapracované. Je predložená na schválenie.  
 
K bodu 6: 
Pani starostka predložila návrh VZN na zrušenie obecnej polície. Dôvodom je, že jeden 
policajt nemôže robiť zásah, nemôže byť všade a tiež má určitú pracovnú dobu a priestupky 
sa robia väčšinou večer a v noci. Na rozšírenie obecnej polície obec nemá finančné krytie, 
lebo okrem platu je potrebné ošatenie zamestnanca.  
 
K bodu 7: 
Pani starostka obce informovala, že Ministerstvo vnútra SR vypísalo výzvu v rámci programu 
Predchádzanie kriminality a ochrany majetku obce a občanov, do ktorej sa obec chce zapojiť 
s projektom Monitorovací kamerový systém v obci Zvolenská Slatina. Poslanci doporučili  
digitálny kamerový systém, ktorý podľa predložených ponúk je lacnejší ako káblový, ale 
podľa odborníkov káblový je presnejší a spoľahlivejší. Spoluúčasť obce je 20 % z vlastných 
zdrojov.  
 
K bodu 8: 
Podľa zákona č. 596/2003 Z. z. a Vyhlášky školstva SR č. 291/2004 obec deleguje do Rady 
školy pri ZŠ s MŠ T. Vansovej vo Zvolenskej Slatine 4 poslancov.  
Po prerokovaní s poslancami  na pracovnej porade a s vedením školy sú navrhnutí p. Beňo, 
Kučera, Bahýl, Kubovská. 
 
K bodu 9: 
Starostka obce informovala, že na pracovnej porade sa poslanci dohodli o zriadení komisie 
kultúry, športu a mládeže, nakoľko sa v obci organizuje veľa akcií. Za predsedu navrhla p. J. 
Račka. J. Račko hneď na pracovnej porade navrhol členov komisie- J. Brodianskeho, Zuzanu 
Kokavcovú, Zuzanu Šovčíkovú, Milana Mlynára ml.  



 3 

Návrh VZN podľa zákona o obecnom zriadení musí byť na informačnej tabuli 15 dní pred 
schválením, aby občania mohli pripomienkovať. Komisia na tvorbu a prehodnotenie 
pripomienok je povinná urobiť zápis a informovať poslancov pred schválením VZN. Do tejto 
komisie za predsedu je navrhnutý Marián Kučera a za členov Michaela Svoreňová, Anna 
Pavlendová. 
 
K bodu 10: 
Pani starostka predložila na schválenie poslancom plán zasadnutí pracovných porád 
a obecného zastupiteľstva. Podľa požiadaviek poslancov pracovná porada bude každý druhý 
týždeň v mesiaci a OZ štvrtý štvrtok v párnom mesiaci. Podľa potreby môžu byť mimoriadne 
zasadnutie, ktoré bude včas oznámené.   
 
K bodu 11: 
Na ustanovujúcom zasadaní OZ poslanci dali návrh, že prehodnotia plat starostky, preto sa 
schválil len základný v zmysle zákona. Prednostka OcÚ predložila prerokovaný návrh na 
určenie platu starostky obce. Podľa zákona o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest OZ môže sa základný plat starostu zvýšiť až na 2-násobok a 
odmeny vo výške 50 %. Predchádzajúci starostovia mali k základnému platu 50 % odmien. 
Podľa návrhu terajších poslancov p. starostke navrhli na pracovnej porade plat vo výške 1,35-
násobku základného platu.  
Zásady odmeňovania poslancov sa schvaľovali v apríli 2010. Pani starostka navrhla upraviť 
zástupcovi starostu odmenu. Poslanci na PP navrhli zvýšiť odmenu zo 100 € na 170 €. 
 
K bodu 12: 
Pani starostka informovala, že p. Vl. Babic požiadal obec o odpredaj nehnuteľnosti zapísanú 
na KN-C par. č. 1201, na SNP 111/26, ktorú má prenajatú na prevádzku Pneuservisu (garáž, 
sklad, polovica dvora) a súčasne záhradu na KN-C par. č. 1200, o ktorú sa viac rokov stará.  
Poslanci na pracovnej porade sa zaoberali touto žiadosťou. Obec sa nemá zbavovať svojho 
majetku, ale má ho zveľaďovať. V časti budovy je zriadený skautský klub. Skauti požiadali 
obec o povolenie úpravy záhrady na oddychovú zónu – plánujú vystavať altánok, osadiť 
tenisový stôl, ktorý obec má zakúpený už niekoľko rokov a oplotiť pozemok. Obec podporila 
ich projekt, dala písomný súhlas na zapojenie sa do projektu. Tiež cez tento pozemok vedie 
kanalizačná sieť. Preto sa neuvažuje o odpredaji predmetného pozemku. 
 
K bodu 13: 
Pani starostka predložila žiadosť Tomáša Heneša, Detva, ktorý v obci prevádzkuje predajňu 
ovocia a zeleniny  a požiadal o prenájom verejného priestranstva na KN-C parc. č.  1189 vo 
výmere 3m2 na sezónny predaj melónov ( jún – september) z prívesného vozíka pri stánku 
Kvetinárstvo Kvietok  pri katolíckom kostole. Daň za užívanie verejného priestranstva je 
upravená VZN obce č. 2/2009. Poslanci zaujali súhlasné stanovisko a doporučujú prenájom 
schváliť. 
 
K bodu 14: 
Starostka obce predložila na rokovanie žiadosť firmy LaF s.r.o., Zolnianska 2350, Zvolen 
o zmenu otváracích hodín prevádzky potravín na Cintorínskej ceste 10 vo Zvolenskej Slatine.  
Prevádzka sa otvorila v decembri minulého roku, kde otváracie hodiny mali pondelok – 
sobota od 7:00 h - 12:00 h a 14:00 - 21:00 h, v nedeľu 14:00 – 21:00 h. Nakoľko prevádzka 
nie je rentabilná požiadal prevádzkovateľ o zmenu otváracích hodín a to pondelok – nedeľa  
14:00 – 21:00 hod. Tejto žiadosti sa odporúča vyhovieť. 
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K bodu 15: 
Starostka obce pozvala prítomných na oslavy oslobodenia obce 27.02.2011 o 15:00 hod do 
obradnej siene obecného úradu a na Hučavské fašiangy, ktoré organizuje Mikroregión 
Zvolensko Hučava v Lieskovci dňa 5.03.2011. Odvoz z obce je zabezpečený autobusom, robí 
sa zakáľačka, kde každá obec v mikroregióne – Lieskovec, Očová, Zvolenská Slatina -postaví 
svoje družstvo, ktoré spracuje polovicu ošípanej, uvarí kapustnicu, urobí jaternice, klobásky. 
Celá akcia je sprevádzaná kultúrnym programom.  
Pani poslankyňa Michaela  Svoreňová požiadala o doplnenie uzn. č. 25/2011 o dátum 
narodenia, poskytnutú pôžičky zo dňa  a v zmysle dohody o splátkach – identifikovať 
Pán Koštialik Dušan  oboznámil prítomných, že vlastní rodinný dom v Borovinách –
Krvavníku, ktorý využíva na rekreačné účely. Požiadali obec o výstavbu cesty k týmto starým 
100 ročným rodinným domom. Oficiálna cesta viedla popri židovskom cintoríne popod ..... do 
Vígľaša. Ako sa urobila nová cesta cez obec o túto sa nikto nestaral, neudržiaval ju, zarástla 
a na ulici Pod H8jom je na jej časti postavený nový rodinný dom. Do Borovín vedie cesta po 
RD  Urbanovcov a preto navrhujú, aby obec predĺžila túto cestu až k ich domom, nemusí byť 
asfaltová, prašná, spevnená. V roku 2006 upozornili na tento problém, do územného plánu 
obce sa táto cesta zapracovala, treba ju realizovať. Podľa vyjadrenia obce nie sú v kase 
peniaze na vykúpenie pozemkov pod cestu od súkromných vlastníkov a na výstavbu. 
Navrhujú, aby zatiaľ obec vytýčila trasu, jednala s vlastníkmi a potom sa zaoberala finančným 
riešením.  
 
Pavel Slosiarik informoval, že cez Mikroregión Zvolensko- Hučava sa opäť dáva žiadosť 
o výstavbu verejnej kanalizácie. Ak žiadosť nebude schválená, obec musí ísť do výstavby 
samostatne, lebo na existujúci ČOV sa už nebudú môcť napojiť ďalšie domy. Pokiaľ nie je 
zriadená komisia výstavby, všetko rozhodovanie je na starostke obce a poslancoch. 
 
Starostka obce doplnila, že ak žiadosť nebude schválená, obec musí isť samostatne do 
projektu nie cez mikroregión. 
 
Pán poslanec Ján Beňo informoval, že je posledná šanca spoločne podávať žiadosť na 
výstavbu verejnej kanalizácie. Z celkového projektu pre Zvolenskú Slatinu sú náklady vo 
výške jednej tretiny a Očová má dve tretiny.  
 
Pán Jozef Pavlík – navrhol zamyslieť sa nad záplavami skúšanou ul. Školskou (Prefektuškou), 
dodal, že každý starosta tento problém odkladá, ale dažde častejšie nás nemilo prekvapujú. Je 
potrebné dať urobiť aspoň projekt na ochranu pred povodňami.  
 
Pani starostka informovala, že je možnosť z Úradu práce soc. Vecí a rodiny na preventívne 
protipovodňové opatrenia využiť  nezamestnaných max. na 6mesiacov viazaných pracovným 
pomerom, kde náklady hradia do výšky 95 % a 5 % znáša obec. Ich využitie je čistenie 
miestnych potokov ( Slatinský, Rybný ) . Nie sú to odborníci v tomto fachu. 
 
Pán Ján Štepiga – navrhuje protipovodňové opatrenia riešiť komplexne. Už vlani navrhoval, 
aby sa prehĺbilo, vyčistili koryto Slatiny od nánosov. Ďalej uviedol, že podľa vzhľadu obce 
a výsledku jeho práce by mal byť starosta hodnotený. Dodal, že aj rekonštrukcia ZŠ bolo 
dielo p. Jasovského. Zarážajú ho zhrdzavené autobusové zastávky, porozbíjané sklá, zateká do 
nich. Verejné osvetlenie sa opravili, pri panelákoch sa stĺpy vymenili, ale na cintoríne ostali 
hrdzavé plechy. Budovy družstva chátrajú. Musí byť v snahe starostu, aby sa obec prihlásila 
do súťaže o Dedinu roka. Podotkol, aby sa pracovníci na verejnoprospešných prácach viac 
kontrolovali, nielen z auta. 
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Poslanec Ján Beňo odpovedal, že miestne družstvo je v likvidácii, sú na ňom exekučné 
konania. Podotkol, že žiadam starosta nerobí svoju prácu len za odmenu. Za svoje volebné 
obdobie pre obec priniesol nenávratné finančné prostriedky vo výške 30 mil. Sk. Obec 
z vlastného rozpočtu väčšie akcie nemôže urobiť. Pána Jasovskému ďakuje za pomoc, ale 
každá obec má svojho mecenáša.  
 
Pani starostka informovala občanov, že hneď zo začiatku roka obec musela odstrániť 
zachytené stromy na moste pri železnici z vlastného rozpočtu, aby uvoľnila prietok toku 
rieky.  Ďalej uviedla, že koordinátor pracovníkov na aktivačných prácach má v pracovnej 
náplni aj iné povinnosti a úlohy.  
 
Pán Pavel Slosiarik navrhuje, aby poslanci mali svoje rajóny, ktoré budú kontrolovať a na 
pracovnej porade informovať a dohodnúť sa čo je prioritou. V minulom roku bolo rokovanie 
s občanmi na Školskej ulici, kde v apríli tohto roku sa má zmonitorovať potrubie, čo je aj 
v rozpočte. 
 
Pán poslanec Ján Račko  nadviazal na diskusný príspevok p. Jozefa Pavlíka – záplavy na 
Prefektuške treba riešiť, najskôr naceniť nevyhnutné práce a postupne realizovať.  Stotožňuje 
sa aj s návrhom P. Slosiarika, rajonizácie nie je zlý nápad, každý poslanec bude zodpovedný 
za určitú časť obce.  Je pravda, že že peňazí v obecnej kase je stále menej, väčšie stavby sa 
nedajú robiť a preto pre občanov v okrajovej časti Boroviny –Krvavník navrhuje tento rok  
zmapovať terén, urobiť základné podklady, vízie.            
 
Pán Koštiali podotkol, že to nie je len o peniazoch, oni budú radi aj poľnej ceste, sú ochotní si 
ju sami upraviť, len treba vykúpiť pozemky. 
 
Pán Pavel Slosiarik vysvetlil, že ich požiadavka doplniť do ÚPD obce prístupovú cestu  bola 
zapracovaná, realizovať sa bude v budúcnosti. Dá sa zmonitorovať vlastníkov, po ktorých 
pozemkoch bude viesť cesta. Teraz v Borovinách sa plánuje výstavby asi RD, kde stavebaníci 
si všetky inžinierske siete budujú sami.  
 
Pán Ján Štepiga uviedol, že 100 ročné domy neboli obývané, preto asfaltovaná cesta sa 
nebudovala, lebo vážnejšie problémy sú v obci. 
 
Pán poslanec Marián Kučera navrhuje, aby občania dali pripomienky na obecný úrad a na 
porade sa poslanci budú týmito návrhmi zaoberať, prehodnotia po vecnej a finančnej stránke. 
Budú hľadať spoločne riešenie. Nie je to len vec starostky a poslancov ale aj všetkých 
občanov.  
 
Pani poslankyňa Mária Huliaková podrobnejšie rozobrala plat starostky, kde sa poslanci 
dohodli, že ak za starostkou bude vidieť výsledky, môže sa zvýšiť, ak nie tak pôjde dole.  
 
 Pani starostka oboznámila prítomných ako prerozdelila robotu, znížila počet pracovníkov 
a časť agendy si ponechala sama, čo zatiaľ žiaden starosta nemal. 
 
Pán poslanec Ján Račko uviedol, že ak niekto nepozná zákon o odmeňovaní, ťažko 
vysvetľovať. Podotkol, že je šetrenie oproti predchádzajúcemu starostovi. 
 
Pani Anna Blahútová kritizoval web stránku, že neboli výsledky volieb. 
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Prednostka OcÚ informovala, že výsledky volieb v nasledujúci pracovný deň po voľbách boli 
na webe.  
 
Pani starostka obce informovala o prerozdelení dotácií pre jednotlivé kluby, ktoré boli 
navrhnuté poslancami v predchádzajúcom velebnom období.  
 
K bodu 16: 
Predseda návrhovej komisie Ján Račko predložil návrh uznesenia na chválenie. Poslanci 
hlasovali za jednotlivé uznesenia nasledovne:  
- uzn. č. 8 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn. č. 9 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn. č. 10 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn.č. 11 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn. č. 12 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn. č. 13– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová,  
- uzn. č. 14 – prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  

Kubovská,  Marián Kučera , Michaela Svoreňová,  
- zdržal sa Ján Račko,,  

- uzn. č. 15– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 16– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 17– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 18– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 19– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 20– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 21– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 22– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 23– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 24– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 25– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 26– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 27– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
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- uzn. č. 28– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 29– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
- uzn. č. 30– prijaté – za hlasovali  - Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária Huliaková, Alena  
    Kubovská,  Marián Kučera ,Ján Račko, Michaela Svoreňová  
 
K bodu 17: 
Po vyčerpaní programu pani starostka ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva, 
poďakovala poslancom a občanom za aktívnu účasť.  
 
 
 
 
 
 
Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 
   prednostka OcÚ               starostka obce  
 

 
 

Ján Beňo 
zástupca starostu 

 
 
 
Mgr. Alena Kubovská             doc. Ing. Marián Kučera, PhD 
 overovateľ         overovateľ 
 
 


